



WARRANTY GARANTIE

ENGLISH

TXS guarantees all TXS parts and components for a period of 30 days against breakage. If any of these parts break under normal working conditions during this warranty period, TXS will provide a new part free of charge.

This warranty doesn't apply to items that have been subjected to abuse, neglect, accident, re-use, improper welding or improper installation in accordance with TXS specifications and assembly instructions.

All wear parts are subject to normal wear and are considered as consumable items. TXS assumes no responsibility for direct or indirect damage to machinery, equipment, attachments or personal injury caused by the use of TXS parts and components.

TXS will not assume any labour or transport charges incurred for the replacement of guaranteed parts and components.

No agent, seller, distributor or any other party involved has oral or written authority to change the terms of this warranty.

FRENCH

TXS garantit toutes les pièces et composantes TXS contre le bris pour une période de 30 jours. Si une pièce se brise dans le cadre d'une utilisation normale pendant la période de garantie, TXS vous fournira une nouvelle pièce sans frais.

Cette garantie ne s'applique pas aux produits ayant été assujettis à un usage abusif, de la négligence, un accident, une réutilisation, une soudure inadéquate ou une installation qui ne respecte pas les caractéristiques techniques et les directives d'installation de TXS.

Toutes les pièces consommables sont sujettes à l'usure normale. TXS n'assumera aucune responsabilité pour tout dommage direct ou indirect à la machinerie, l'équipement, les accessoires ou les blessures personnelles résultant de l'utilisation de pièces et composantes TXS.

TXS n'assumera aucuns frais de main-d'oeuvre ou de transport encourus pour le remplacement des pièces et composantes sous garantie.

Aucun agent, revendeur, distributeur ni toute autre tierce partie n'a l'autorité nécessaire pour modifier les modalités de la présente garantie.

TOLL FREE / SANS FRAIS
1-844-TXS(897)-2656
INFO@TXSINDUSTRIALPARTS.COM